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V oblasti vodního hospodářství-dodávky vody za toto období probíhají rovnoměrně bez 
podstatných výkyvů. Pokračuje výstavba vodojemu a úpravny vody na Hlávkově zemními 
pracemi na liniových částech. Výkopy jsou velmi rozsáhlé, jak co do šířky, tak i do hloubky a 
délky / cca 8/4/800 / metrů. Obvykle v hloubce kolem čtyřech metrů komplikuje výkopové 
práce rostlá skála, která se musí rozbít a odtěžit. Tím se práce výrazně zpomalují. Předpoklad je, 
že se strana k vrtu HV 1 /směr k Bílému Kameni/ podaří dokončit ke konci srpna a potom se 
přejde připravenou částí pod silnici na druhou stranu k výkopům u vrtů H1 a H1A. Obec tlačí na 
stavební firmu, aby už započala stavba úpravny vody v co nejkratší době.  
V oblasti lesního hospodářství byla ukončena jarní výsadba nových stromků a probíhá vysekání 
trávy na potřebných plochách.  
Probíhá stavba sportovního hřiště v Jiříně, kde se již podařilo provést zemní práce, skrývky 
zeminy, podchycení pramenů spodní vody, oprava zadní stěny hasičárny, která byla podmáčená, 
návoz příslušných štěrkových vrstev a jejich zhutnění. Zároveň probíhá stavba opěrné stěny. 
Tento týden došlo k zabetonování sloupů ohraničujících hřiště. Dále stavební firma bude 
pokračovat na výdlažbě chodníků a přípravě k položení dvou posledních finálních vrstev. Poté se 
zemní stroje přestěhují do Hlávkova, kde zahájí okamžitě výstavbu druhého hřiště. Dokončení 
musí proběhnout do 31. 7. 2023. 
Po značných urgencích jsme získali prvotně informaci z ministerstva financí, že nám dotace na 
rekonstrukci školy nebyla přidělena, aby /a to již po odvolání firmy z přípravných prací / jsme 
se dozvěděli zhruba po třech týdnech, že máme dotaci přidělenou, ale v nižším plnění a z jiného 
dotačního titulu, a tak se musíme do 60 minut rozhodnout, zda do toho jdeme. Po bleskovém 
jednání se vše podařilo a se skluzem tří týdnů jsme zahájili práce na této rozsáhlé rekonstrukci. 
Přináší to denně spoustu nových problémů, které musíme řešit. Prováděcí firma se rozhodla 
maximálně využít pracovní dobu, a tak věříme, že se podaří vše zvládnout v potřebném termínu 
- do 30. listopadu 2023. Obec se na druhé straně snaží vycházet vstříc potřebným úkolům školy.  
Ve středu 7. června 2023 jsme předali prováděcí firmě Topol Water Čáslav staveniště výstavby 
42 domovních čistíren na Rounku. Práce se dle harmonogramu mají rozběhnout 17. července a 
ukončeny by měly být začátkem listopadu. Zde ještě připravujeme setkání se zúčastněnými 
občany Rounku, kde probereme potřebné náležitosti výstavby.  
V nejbližších dnech mají být zahájeny i práce na rekonstrukci krizovém rozhlasu v našich obcích 
po přidělení rádiových kmitočtů pozemní pohyblivé služby.  
Čekáme na rozhodnutí o přidělení dotace na výměnu oplocení fotbalového hřiště.  
Byly zahájeny práce na výměně elektronických ultrazvukových vodoměrů v obci Jiřín. Výměna je 
provedena zhruba ve dvou třetinách obytných domů.  
Zároveň v měsíci dubnu proběhla výsadba aleje ovocných stromů ve směru k Maršovskému 
rybníku a byla dosázena náves v Jiříně po odkácení nemocných stromů.  
V letošním roce jsme opět čistili jezírko ve VnJ, ale nová voda se zase ihned kazila, a pak jsme 
zjistili, že při prudkých deštích nám vyvěrá odpadní voda z ukončené a nepropojené kanalizace a 
teče vrchem přes trávník u chodníku přímo jezírka. Při vypuštěném jezírku tento odpadní proud 
nadzvedá plachtu na dně jezírka. Havarijní stav jsme opravili - kanalizační potrubí jsme napojili 
a propojili. Další havárie byla opravena na dílčí kanalizaci v Jiříně na otáčce autobusu.  
Na základě přiznané dotace obdrží v těchto dnech výjezdová jednotka hasičů profesionální 
motorovou pilu potřebnou při zásazích. 
 


